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Mnohí si myslia, že inflácia je rast cien. Čo nie je tak celkom pravda, lebo jedným z prejavov inflácie
je rast cien, ale ceny sa môžu rásť aj z iných dôvodov. Inflácia je v skutočnosti znehodnocovanie
meny, ktorý má samozrejme za následok nárast cien. A dôvod, prečo sa kazí obeživo je to, že v
súčasnosti začínajú svoj kolobeh v ekonomike nielen ako dlh, ale ako úročený dlh.

Ako to?

Nuž začnime tam, že Centrálna Banka nie je celkom štátna inštitúcia, je síce zriadená štátom, ale
funguje ako štát v štáte a je ovládaná a často aj vlastnená nadnárodnými finančnými inštitúciami
(hlavne keď ide o tú americkú). Inými slovami CB sú mimo verejný dohľad/verejnú kontrolu.

Ďalšia vec je, že štát vydáva úročené dlhopisy, ktoré kúpia banky a iné finančné inštitúcie, ktoré
potom tieto dlhopisy podľa potreby vymenia u CB za hotovosť. Inými slovami nielen naše dane idú na
splatenie úrokov, ale musíme dlhy splácať práve požičaným úročeným obeživom.

Tretia vec je, že aj komerčné banky pracujú práve podobným spôsobom t.j. dajú do obehu obeživo
ako úročené obeživo. Takže musíte nielen splatiť svoj dlh do momentu poskytnutia pôžičky
neexistujúcim obeživom, ale aj odniekiaľ musíte získať obeživo na splatenie úroku.

Celý tento systém sa snažil vysvetliť Mike Maloney v štvrtom dieli svojej série (slovenské titulky sa
dajú zapnúť).

Takže je to pyramídová hra?

Áno, svojou podstatou ňou aj je, a to nie je tá najhoršia časť veci. A nie je najhoršia časť veci ani to,
že je to legalizované, ale to, že plody vlastnej práce nielenže nemôžete užívať a tiež akým spôsobom
sa celá hra reštartuje. Ide totiž o to, že plody vašej práce končia v rukách bankárskej mafie, a to zas
vytvára nielen umelú konkurenciu a mentalitu „človek človeku vlkom“, ale aj umožňuje financovať
vojny a jej náhrady na reštartovanie pyramídovej hry.

Vojna a jej náhrady?

Nuž je to jednoduché, keď bankári potrebovali reštartovať hru, tak zafinancovali veľkú vojnu. Viem,
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znie to divne, ale týmto spôsobom im vojna poskytla krytie pre kolaps doterajšieho systému,
anulovali sa staré dlhy, vytvorili sa nové a presunulo sa nemalé bohatstvo. A tieto vojny umožnili
dosiahnuť aj politické ciele globálnemu zákulisiu (GP). Lenže veľké vojny sú teraz nepraktické, lebo
upratovanie po rádioaktívnom spáde je problematické, a preto bola teraz zvolená epidémia a
biologické zbrane, kým ale spustili upratovanie po 2008, tak potrebovali niečím udržať pokope
systém a tu nastúpilo vlastne masívne tlačenie obeživa.

Ako to celé zapadá?

Takže ako náhradu vojny vybrali práve použitie biologických zbraní (vírus je pomerne neškodný, ale
očkovanie je skutočný zabijak) a celá operácia mala trvať aspoň desať rokov. Toto by nielen zabilo
dosť ľudí, ale by aj zahladilo stopy zločinu s tým, že projekt zlatá miliarda sa mohol uskutočniť. Lenže
„človek mieni a univerzum mení“ a namiesto toho musia pokračovať v tlačení obeživa a provokovať
Rusko, ktoré ale vie, že komu o čo vlastne ide, a preto postupuje podľa vlastných plánov. Dodávam aj
to, že elity cez covid plánovali zníženie životnej úrovne obyvateľstva a nielen vyhubenie
„nepotrebných jedákov“, ktorí ujedajú z taniera tých, ktorí majú niekoľko luxusných víl a chodia
všade súkromným lietadlom.

A toto tlačenie obeživa má za následok dvíhanie cien, lebo mnohí špekulanti môžu pri nulovej
úrokovej sadzby vytvárať nielen predaje na krátko, predaje na dlho a opcie s pákou, ale aj deriváty,
t.j. na náš úkor bohatnú a zároveň sú tu aj investori, ktorí hľadajú miesto, kde by si mohli zhodnotiť
svoje peniaze. Dodávam, že niektorí inštitucionálni investori zarábajú náramne, lebo najprv nakúpia
akcie ťažiarskych firiem a opcie na komodity a následne nechajú uvaliť sankcie na Rusko, lebo keď to
vyšlo v prípade ropy, tak to určite vyjde aj v prípade hliníka a bauxitu, takže nielen bohatnú, ale aj
plnia plán nášho ožobračovania a toto všetko rozptyľuje akékoľvek pochybnosti o tom, že celý tento
cirkus bol organizovaný jedným centrom, ale jeho realizácia bola spackaná iným centrom (dostali
síce základy plánu, ale nemajú na to, aby to plnili adekvátne).

Čo to znamená v praxi?

To znamená, že nielen sme systematicky ožobračovaní zo všetkých strán, ale kvôli tomu, že sa sype
dolárová pyramída nám hrozí, že človek príde o všetko, kým nepríde US$ a € tsunami. V tejto situácii
môže človek, ako vhodné protiopatrenie, nielen vyviesť svoje úspory zo súčasného systému, ale ich aj
zveladiť investovaním do striebra, zlata a kryptomien. To je dôvod prečo tlačím na to, aby ste
kupovali tieto veci (okrem iného).

A čo ekonomika?

Na tej parazituje bankárska mafia, t.j. funguje a bude fungovať, ale nie je zdravá. Viem to odôvodniť
hlavne dvoma argumentami:

kolaps je proces a nie udalosť, t.j. dá sa to riadiť a pripraviť sa na to;

kolabuje parazitický systém a nie ekonomika pod ním, aj vzhľadom na to, že už existujú
alternatívy resp. pripravuje sa ich zavedenie (kryptomeny a ich mizerné napodobeniny,
digitálne meny vydané centrálnymi bankami-CBDC sú dva smery).
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To druhé je dôležitejšie, lebo zabezpečuje to, že nebudú narušené výrobné cykly o nič viac, ako ich
narušujú tie sankcie uvalené na Rusko a ruské protisankcie. Lenže je tu háčik, keď sa odstráni
parazitická vrstva, tak sa odkryjú všetky nerovnováhy, pokrivenia a následne vyvstane potreba
prebudovania ekonomiky. Inými slovami budeme musieť vybudovať prakticky všetko od základov t.j.
čaká nás poriadna drina.

PS: Budú výpadky a jed dobré nielen sa predzásobiť, ale aj pestovať potraviny, ale zaliezať sa do
bunkrov tiež netreba.
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